
VOORBLAD

DOSSIER NUMMER 1396525
Onderwerp Evaluatie rekenkamercommissie
Aangemaakt 01-12-2014
Commissie / BIO 09-12-2014
Raad 16-12-2014
Samenvatting

Eind 2014 lopen zowel de samenwerkingsovereenkomst tussen Alblasserdam en
Dordrecht als de benoemingstermijn van de voorzitter van de rekenkamercommissie af.
De leden van de auditcommissie wordt gevraagd hun visie te geven op het functioneren
van de rekenkamer en een advies (al of niet verlengen) te formuleren aan de
gemeenteraad. 

Vergadersectie voorstel Bespreekstukken

DOCUMENTEN
Algemeen Verordening op de rekenkamercommissie 2011
Algemeen Samenwerkingsovereenkomst RKC Alblasserdam Dordrecht
Algemeen Jaarverslag RKC 2013
Algemeen Memo auditcommissie 9 december

BEHANDELADVIEZEN EN BESLUITEN
In vergadering Auditcommissie - dinsdag 20 januari 2015 18:30
   Besluit

Openstaande vragen vanuit de vergadering van 9 december waren: onderwerpkeuze,
procedure en budget. 
Conclusie: voortzetten samenwerking met de huidige voorzitter van de RKC. Huidige
budget wordt als basis gehanteerd, indien (extra) onderzoek nodig/nuttig wordt geacht,
dan wordt via een raadsvoorstel extra budget gevraagd. Samenwerkingsovereenkomst
met Dordrecht komt te vervallen, het voorstel aan de raad is dat Alblasserdam dit in eigen
beheer gaat nemen.
De griffier werkt de evaluatie verder uit. Dit document zal samen met de geactualiseerde
verordening + raadsvoorstel worden ingebracht bij de commissie Bestuur van 10 februari.
Griffie zoekt uit hoe het gesteld is met onderzoeken conform artikel 213A uit de
gemeentewet en koppelt dit terug aan de leden van de auditcommissie.

In vergadering Auditcommissie - dinsdag 9 december 2014 18:30
   Besluit

Na een korte toelichting door de voorzitter van de Rekenkamercommissie evalueert de
auditcommissie aan de hand van een aantal vragen het functioneren van de
Rekenkamercommissie. De auditcommissie onderschrijft nut en noodzaak van de RKC
en is tevreden over de taakinvulling door de voorzitter. Over onderwerpkeuze, procedure
en budget zal op een ander moment nog worden doorgesproken. In januari zal een extra
vergadering van de auditcommissie worden belegd om de evaluatie te kunnen afronden.
Streven is om in de raadsronde van februari een raadsvoorstel met geactualiseerde
verordening te kunnen inbrengen.


